
 

 

 

 

Interpellation 

Till ansvarig nämndsordförande 

Kommunstyrelsen beställde en konsultrapport om hur kommunledningen hanterat frågor om 
coronapandemin. Den berör ledningsfrågor och är på en övergripande nivå. Den har presenterats och 
det mesta verkar ha fungerat bra. Hur de kommunala verksamheterna fungerat under pandemin var 
inte belysta. Det är känt att det funnits problemen och svårigheter tex inom verksamheterna för 
omvårdnad och utbildning. 

Nämnder och styrelser ska själva ta dra slutsatser av hur coronan påverkat verksamheterna, vilket 
inte är gjort ännu. 

1. På vilket sätt ska omvårdnadsnämnden dra slutsatser av coronapandemin? 
2. När kan en sådan rapport vara färdigställd? 
3. Finns det redan idag lärdomar som kan användas i verksamheten? 
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